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Aljaž bi rekel: Čisti računi, 
dobri prijatelji 
Nekdanji tržiški župan Pavel Rupar je Občini Tržič predlagal odkup kipa Jakoba Aljaža, ki stoji v 
tamkajšnji farni cerkvi, ker se za kip zanimajo tudi drugje. Aktualni župan Peter Miklič je ideji, da kip 
ostane v Tržiču, naklonjen, a je treba prej zadeve še razjasniti. 

SUZANA P. KOVAČIČ 

Tržič - Leta 2018 so na po
budo civilne iniciative pod 
vodstvom nekdanjega žu. 
pana Pavla Ruparja pred 
farno cerkvijo Marijinega 
oznanjenja v Tržiču posta
vili kip Jakoba Aljaža, nek
danjega tržiškega kaplana 
in župnika, ki je poslovenil 
božično pesem Sveta noč, 
ki je bila prvič zapeta leta 

»Delim mnenje, 
da je nakup kipa

izraz spoštovanja do 
Jakoba Aljaža, a naj 
se politizacija iz tega 

popolnoma umakne.« 

1871 prav v tamkajšnji farni 
cerkvi. Rupar je okrog sebe 
zbral prostovoljce in začeli 
so akcijo. Kot je tedaj pove
dal za Gorenjski glas, je ce
loten projekt stal okoli 12 ti
soč evrov, od tega kip v bro
nu sedem tisoč. Denar so 
zbirali tudi s pomočjo dona
cij, pričakovali so še finanč
no pomoč občine. Ker do 
tega ni prišlo, se je zdaj obr
nil na aktualnega župana 
in občinski svet, da zadevo 
pozitivno razreši. Doprsni 
Aljažev kip trenutno stoji v 
farni cerkvi. 

Zupan Peter Miklič je 
na aprilski seji občinskim 

Doprsni kip Jakoba Aljaža stoji v farni cerkvi v Tržiču. 
/ Foto: nn, Do1d 

svetnikom . potrdil, da je 
bil Pavel Rupar pri njem s 
to pobudo. Aktualni župan 
je naklonjen temu, da kip 
ostane v Tržiču, kjer ima
jo tudi dogodek Nepozabni 
božič Jakoba Aljaža, kot pa 
je opozoril, odkupa ni mo
goče izvesti čez noč. »Kako 
to izpeljati, bo povedala 

naša finančna služba, znot
raj občinske uprave se je tre
ba pogovoriti tudi o naju
streznejši lokaciji za ume
stitev kipa. Pri tržiškem 
župniku se bom moral po
zanimati tudi o njegovem 
lastništvu.« šlo pa naj bi za 
od tri do štiri tisoč evrov pro
računskega denarja. 

Na vrsti so investicije 
Glavni projekt, ki se ga bodo lotili na Krvavcu po zaključku zimske sezone, je 
zamenjava dvosedežnice Zvoh s šestsedežnico. 

ANA JAGODIC DOLŽAN 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

Krvavec - Na velikonočni 
ponedeljek zaključena se• 
zona ni bila tako uspešna 
kot predhodna. » Lanska 
je bila rekordna. Manjka
ta nam december in pol ja
nuarja, ampak z uspešnim 
februarjem bomo neka
ko preživeli,« pravi direk
tor RTC Krvavec Janez Jan
ša. Spomnimo: v začetku 
zime in letošnjega leta vre
me ni bilo naklonjeno žič
ničarjem, za februar pa v 
krovnem združenju ugota
vljajo, da je bil nadpovpreč
no dober. V povprečju je 
bila zimska sezona po bese
dah predsednika združenja 

Boštjana Paradiža za okoli 
dvajset odstotkov slabša kot 
lani. Janša je še ocenil, da se 
na Krvavcu uvršča na tretje 
mesto v zadnjem petletnem 
obdobju. 

V naslednji sezoni naj bi 
smučarje na vrh Zvoha na
mesto dvosedežnice vozila 
naprava s po šestimi ogre
vanimi sedeži. Za posodo
bitev imajo odobrena nepo
vratna sredstva, namenje
na naložbam za nadaljnji 
razvoj in prestrukturiranje 
večjih slovenskih smučišč 
v celoletna gorska središča. 
Gre za sofinanciranje v viši
ni osem milijonov, ki bo de
loma namenjeno še za do
polnitev šestsedežnice Vrh 

Direktor RTC Krvavec Janez 
Janša / Foto: 1,hiy 

Krvavca, ki ima zdaj dve tre
tjini sedežev, digitalizacijo 
krožno kabinske žičnice in 

Prejšnji tržiški župan Bo
rut Sajovic, zdaj tržiški ob
činski svetnik, je predlagal, 
da v zvezi s tem pregleda
jo dopisovanja v občinskem 
arhivu in okoliščine, zakaj 
je do naročila kipa prišlo. 
»Kip je solidno postavljen, 
da pa bi se izognili očitku, 
da je občina na tuji lastni
ni nekaj prispevala, deja
nja nismo izvršili.« Kot je 
še povedal, so se pri ceni 
kipa omenjali različni zne
ski, Občina Tržič je bila po 
njegovih besedah takrat 
pripravljena sofinancirati 
tri tisoč evrov za podstavek 
kipa ob pogoju, da se kip 
prestavi v mini park pred 
vhod župnijske cerkve, kjer 
bi bil javno dostopen vsem 
in od koder je znana zgod
ba, kako jeJakob Aljaž v red 
spravil kleparje, ki so ga pri 
obnovi zvonika hoteli ogo
ljufati, in je lastnoročno 
splezal na zvonik, zadeve 
preveril, zahteval čiste ra
čune ter jih tudi dobil. 

»Delim mnenje, da je na
kup kipa izraz spoštovanja 
do Jakoba Aljaža, a naj se 
politizacija iz tega popolno
ma umakne,« je dejal župan 
Miklič in poudaril, da je tre
ba odkup transparentno iz. 
peljati. Kot jev dopisu občin
skemu svetu pojasnil Rupar, 
se za nakup doprsnega kipa 
Jakoba Aljaža zanima muzej 
v Smledniku. 

obogatitev poletnih aktiv
nosti, med drugim z elek
tričnimi kolesi in nekaj do
datnimi vsebinami. 

Vrednost nove šestse
dežnice s kapaciteto okoli 
tisoč 460 prepeljanih oseb 
na uro je sicer 8,9 milijo
na, izbrani dobavitelj je Le
itner, ki bo po Janševih bese
dah tudi vodil projekt. Zače
tek in potek izvedbe oziroma 
terminski plan je tako v nje
govih rokah, jasno pa je, da 
mora biti investicija zaklju
čena do 5. novembra. 

Digitalizacija kabinske 
žičnice je predvidena jeseni, 
sočasno nameravajo zame
njati še nosilno vrv. Za ko
lesa z električnim pogonom 
trenutno zbirajo ponudbe, 
kdaj bodo na voljo, tako Jan
ša za zdaj ni upal napoveda
ti. Začetek poletne sezone si
cer načrtujejo po 20. juniju. 
do takrat pa bodo gostili po
roke, šolske in druge zaklju
čene skupine. 
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Prvi e-busi in 
polnilnice 
• 1. stran 

Skupaj s prihodom prvih 
e-avtobusov bodo v Kranju 
še ta mesec v bližini podje
tja Arriva vzpostavili tudi šti
ri polnilnice zanje. v nadalje
vanju pa še štiri, in sicer v so
seski Sotočje ob hidroelek
trarni Standard in v Zarici. 
Pogodbo za njihovo postavi
tev je kranjski župan Matjaž 
Rakovec prejšnji teden pod
pisal z direktorjem podjetja 
Riko Janezom Škrabcem. 
Projekt je skupaj s postavi
tvijo hranilnika električne 
energije kapacitete 412 kWh 
na Zarici, povezanega s tam

kajšnjo sončno elektrarno, 
vreden približno 960 tisoč 
evrov in bo v celoti financi
ran s sredstvi iz Evropskega 
sklada za regionalni razvoj. 
so pojasnili na MOK. 

Električne polnilnice 
bodo omogočale polnjenje 
avtobusov z močjo do 180 

kW. Novi električni avtobu." 
si, ki jih bo dobavilo podje
tje MAN, se bodo polnili ve
činoma čez noč, po potrebi 
in glede na vozne linije pa 
se bodo kratkotrajno polnili 
tudi največ enkrat čez dan. 
Kot pojasnjujejo na MOK, 

je tak način upravljanja naj
bolj optimalen za ohranja
nje življenjske dobe baterij 
avtobusov. 

»V kombinaciji z uvaja
njem digitalizacije posta
jamo čedalje bolj zeleno, 
trajnostno mobilno in pa
metno mesto, k čemur 
smo tudi zavezani kot eno 
od mest, vključenih v pro
jekt Misija EU 100 podneb
no nevtralnih in pametnih 
mest do leta 2030. Nasled
nji korak je oblikovanje ce
lovitega načrta za podneb
no nevtralnost na vseh pod
ro<"jih - od energetike, to
plotne izolacije stavb, rav
nanja z odpadki do prome
tne preobrazbe -. vključu
joč investicijske načrte,« je 
ob podpisu pogodbe pove
dal Rakovec. 

»Skupaj s partnerskim 
podjetjem MEGA M bomo 
postavili hitre ultra polnilni
ce, ki bodo namenjene hit
remu polnjenju električnih 
mestnih avtobusov, možno 
pa bo polniti tudi električna 
osebna vozila. Ob tem bomo 
zgradili še novo elektro in
frastrukturo in uredili posta
jališča avtobusov,« so sporo
čili iz podjetja Riko. 

Svet še ni konstituiran 

SUZANA P. KOVAČIČ 

Tržič - Tako na rednih voli
tvah jeseni 2022 kot na po
novljenih volitvah marca le
tos se zaradi premalo kand.i
datov ni uspel konstituira
ti Svet Krajevne skupnosti 
(KS) Pristava pri Tržiču. 

Kot je pojasnila podžupa
nja Občine Tržič Metka Ga
berc, bodo ponovne volitve 
razpisali, če pridobijo kan
didate, v nasprotnem pri
meru pa ne, ker volitve pre
cej stanejo. 

»Občina Tržič je absolu
tno za obstoj tako te krajev
ne skupnosti kot tudi vseh 
drugih, kar se kaže tudi pri 
povečanju sredstev za vse 

Nl�olr.!ns & B.ograd d.o.o. 
s.a....sa:.a Loka 23, 4000 l<AA.""-J 

krajevne skupnosti. Kandi
date iščemo in pozivamo na 
vse mogoče načine in upa
mo, da se javijo in se bodo 
volitve lahko izvedle.« 

V interesu Občine Tržič 
ni, kot je poudarila podžu
panja, niti pripojitev niti uki
njanje KS Pristava. Dodelje
nih sedem tisoč evrov tudi za 
to krajevno skupnost; kar so 
zametki uveljavljanja parti
cipativnega proračuna, bo za 
zdaj ostalo v občinskem pro
računu, in ko bo svet KS kon
stituiran, bodo ta sredstva 
dobili na svoj račun. 

KS Pristava ima na svojem 
območju otroško igriš<"e, ki 
ga bo v tem vmesnem času 
urejala Komunala Tržič. 
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Zahtevana kategorija izpita C in E. 
Delovne izkušnje niso potrebne, so pa zaželene. 
Plača 1.300,00 € neto. 

Za vse informacije pokličite 041 352 320 ali 
04 236 40 30, ga. Martina. 
P1ijav'll pošljit(? na rmiriin.i@n-b.si. 


